

1100 Invicta Drive, Unit 12
Oakville, Ontario L6H 2K9
Tel: (416) 844-5551

Fargotech Inc., using equipment commonly referred to as a shot-blast machine, manufactures replacement wear parts which are consumed in the course of production. These machines can do everything from cleaning dirty foundry castings to the peening of automotive springs. Abrasive cleaning being the process by which the equipment operates, it naturally follows that the machines virtually self-destruct. To prevent this from happening, special high-alloy castings are installed in the machines to resist the abrasive wear.

Fargotech Inc. supplies replacement wear parts for such original-equipment manufacturers as Wheelabrator Corporation and Pangborn (Carborundum).

La société Fargotech Inc. fabrique des pièces de rechange utilisées en cours de production par des machines de décapage mécanique. Polyvalentes, ces machines peuvent accomplir de nombreuses fonctions, par exemple nettoyer des pièces de fonderie ou grenailier des ressorts d'automobile. Puisque ces machines fonctionnent avec des abrasifs, elles sont pratiquement soumises à l'autodestruction. Pour résister à ce phénomène, il est nécessaire d'installer dans les machines des pièces moulées fortement alliées et spécialement conçues.

Fargotech Inc. fournit ces pièces, qui remplacent celles des fabricants originaux tels que Wheelabrator Corporation et Pangborn (Carborundum).

